
BIAŁOGARD, dnia 19.02.2023

 PROTOKÓŁ Z WALNEGO ZEBRANIA ODDZIAŁU BIAŁOGARD DNIA 19.02.2023
 
1) Na początku zebrania zabrał głos prezes Roman Zając .Przywitał delegatów zgromadzonych w 
sali i przedstawił program zebrania.
2) Na protokólanta został wybrany Arkadiusz Wandycz w głosowaniu jawnym wszyscy byli za.
3) Wybór przewodniczącego zebrania, którym został Kwiatkowski Piotr.
4) Wybór komisji mandatowej, członkami zostali :
- Miroń Jacek,
- Ciapciński Sławomir – przewodniczący,
- Gałan Andrzej.
5) Wybór komisji matki- lista do wyborów:
- Jarosław Kępka- przewodniczący,
- Chalaba Mariusz,
- Bizio Waldemar,
- Solecki Bolesław,
6) Wybór komisji wniosków:
- Marszałkowski Tomasz,
- Lasek Andrzej,
- Grabia Zdzisław.
7) Sprawozdanie z działalności oddziału Białogard- odczytał Roman Zając.
8) Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej- odczytał Solecki Bolesław.
9) Sprawozdanie komisji dyscyplinarnej- odczytał Ciapciński Sławomir.
10) Dyskusja nad sprawozdaniami:
- Kolega Ciapciński zadał pytanie dotyczące komisji rewizyjnej, czy wszyscy członkowie w/w 
komisji brali czynny udział w jej obradach.
11) Głosowanie nad udzieleniem absolutorium dla zarządu oddziału:
- głosowała za 16 osób,
- przeciw było 5,
- wstrzymało się 3.
12) Wybór komisji skrutacyjnej- głosowanie na prezesa:
- Jarosław Kępka- przewodniczący,
- Chalaba Mariusz,
- Bizio Waldemar,
- Solecki Waldemar,
13) Przedstawienie wniosków na prezesa- zgłoszono dwóch kandydatów:
- Roman Zając, 
- Arkadiusz Wandycz.
14) Zamknięcie listy wyborczej zostało przegłosowane jednogłośnie.
15) Wybory prezesa – w głosowaniu brało udział 32 delegatów:
Prezesem został Roman Zając, zdobywając 18 głosów,
Arkadiusz Wandycz uzyskał 14 głosów. 
16) Wybór komisji skrutacyjnej (wybory zarządu oddziału), komisji rewizyjnej i komisji 
dyscyplinarnej.
16 A) Komisja skrutacyjna :
- Solecki Bolesław,
- Chalaba Mariusz,
- Bizio Waldemar.



17) Kandydaci do zarządu oddziału:
- Tereszczyn Jacek,
- Sokołowski Cezary,
- Gajda Karol,
- Gralewicz Robert,
- Sołtysiak Andrzej,
- Rokosz Ireneusz,
- Frantczak Stefan,
- Wandycz Arkadiusz,
- Giec Andrzej,
- Florczyk Grzegorz,
- Łomako Mirosław,
- Kępka Jarosław,
- Margoś Mieczysław.
Po głosowaniu do zarządu dostali się :
- Sołtysiak Andrzej 22 głosy za,
- Wandycz Arkadiusz- 22 głosy (sekretarz) ,
- Kępka Jarosław- 21 głosy,
- Margoś Mieczysław – 21 głosy (skarbnik),
- Rokosz Ireneusz- 20 głosy ( wice prezes do spraw lotowych),
- Gralewicz Robert-20 głosy,
- Giec Andrzej- 20 głosy (gospodarczy),
- Tereszczyn Jacek- 19 głosy.
Rezerwa :
- Sokołowski Cezary- 18 głosy,
- Gajda Karol – 17 głosy,
18) Wybór komisji rewizyjnej:
- Kwiatkowski Piotr- przewodniczący,
- Łomako Mirosław – zastępca,
- Ciapciński Sławomir,
- Gałan Andrzej,
- Romajko Władysław.
19) Wybory komisji dyscyplinarnej:
- Baranowski Krzysztof – przewodniczący,
- Grabia Zdzisław – zastępca, 
- Chłopecki Mariusz,
- Serafin Józef,
- Gerus Piotr,
19 ) Przedstawienie i zatwierdzenie preliminarzu budżetowego na 2023 rok.
- w głosowaniu za ujęło się 31 osób, przeciw było 1.
20) Przedstawienie programu na sezon 2023r. - przedstawił Rokosz Ireneusz.
-Program został przyjęty jednogłośnie.
21) wybór delegatów na zebranie delegatów do okręgu:
- Wandycz Arkadiusz,
- Gajda Karol,
- Zając Roman,
- Florczyk Grzegorz,
- Łomako Mirosław,
- Kwiatkowski Piotr,
- Chłopecki Mariusz,
- Solecki Bolesław,
- Baranowski Krzysztof.



22) Wnioski z komisji wniosków :
Pierwszy wniosek do komisji :
- Wniosek aby zakończenie sezonu lotowego odbyło się w lokalu i przeznacza się na to 70 zł na 
osobę (możliwość dopłaty z własnej kieszeni)- głosowało za 25, przeciw 1, wstrzymały się 4 osoby,
- Wniosek o kominek w oddziele – przeciw 31 osób,
- Wniosek o dopłatę do maratonu (50% kosztów pokrywa oddział- 50% hodowca) – za głosowało 
31 osób, wstrzymało się 1,
- Wniosek o pojenie gołębi na lotach (dyskusja kiedy i w jaki sposób),
- Wniosek o wyjaśnienie sprawy kamer na samochodzie.


